
VELKOMST ved Jan Brauner. 
Astrid Blom fortalte om Solsikkesnoren, og havde nogle med, som kunne købes og derved spare fragt. 
 
FOREDRAG. 
Ved Aage Augustinus, emnet. "Glæden ved at være til" , fortalte om Benny Andersen, og tolkede Svante fra 
sangen Svantes lykkelige dag og Hilsen til forårsolen, var omkring Færøerne og romanen Barbara og 
sluttede med et citat fra Karen Blixen. 
 
GENERALFORSAMLING, der var 53 tilmeldte, 8 havde meldt afbud, 4 mødte aldrig op. 
Valg af ordstyrer. Astrid Blom, Parkinsonforeningen.  
Valg af referent. Svend Jensen, Sevel.  
Astrid Blom konstaterer at generalforsamlingen var lovlig og beslutningsdygtig. 
Beretning ved Jan Brauner. 
Der har siden generalforsamlingen i efteråret været holdt 3 bestyrelsesmøder, og det har endnu ikke været 
mulig at samle hele bestyrelsen, grundet corona og andre sygdomme. 
Jan fortalte der er oprettet boksehold i Holstebro, og måske et nyt på vej i Herning. Der er danse hold i 
Holstebro i Sevel og i Videbæk. Pårørende grupper, der er i Lemvig en gruppe der er i gang. 
I Holstebro og Herning skal der findes en ny leder.  
MEDLEMSTALLET i Vestjyllands kredsen var der i 2019-- 433  I 2022 er der 505 medlemmer. BERETNING 
blev taget til efterretning. 
REGNSKABET ved Inga Andreassen. 
INDTÆGTER 71.972 KR.  
UDGIFTER 51.571KR.  
RESULTAT 20.401KR.  
LIKVIDE BEHOLDNINGER 97.213KR.  
EGENKAPITAL 97.213KR.  
Regnskabet godkendt af revisor og generalforsamling. 
Inga redegjorde derefter for baggrunden til at kredsen ekstraordinær tildelte hver af de fem klubber 
4000kr. uden budget og regnskab. Inga nævnte kort at Ringkøbing klubben havde oprettet deres eget 
cvr.nr. uden at orientere bestyrelsen i Vestjyllands kredsen. 
ORIENTERING FRA KUBBERNE. 
LEMVIGKLUBBEN, fortalte de har holdt en sommerfest samt en udflugt til Dollerup bakker og en julefrokost, 
med bankospil. 
HOLSTEBROKLUBBEN. Har afholdt bustur til Thy og Hanstholm der er afholdt hyggeeftermiddag og aften 
ved Tvis Klosterhave, besøg og foredrag med Fysioterapeout, og en eftermiddag med en  
Advokat der fortalte om arveret, og donationer til velgørende foreninger samt forskellige fuldmagter. 
BESTYRELSESVALG. Der var genvalg til Jan Brauner, Kaj Andreassen og nyvalg til Bjarne Laugesen. Supleant 
Christian Nielsen Ringkøbing. 
EVENTUELT. Anna Grethe Brauner, fortalte om dansedag i Holstebro med Elisabeth Dalsgård, fastsat til 3 
maj, Jan fortalte lidt om et forskningsprojekt der søgte raske folk som test personer. 
Svend Jensen bad om navne og adresser så hjemmesiden kunne føres ajour. Takkede Jan for 4 år som 
formand og velkommen til fortsat godt samarbejde i bestyrelsen     
Kaj Andreassen. Takkede Inga for hendes indsats med regnskabet og hendes altid hjælpsomme måde at 
være på, og overrakte hende en velfortjent kurv med blomster og lidt at drikke. 
INDKOMNE FORSLAG. Henning Markussen, Havde sendt ind , men trak det tilbage, da der var svaret  på 
det. 
INDLÆG VED ASTRID BLOM. Fortalte om fremtidige tiltag i Hovedforeningen, forskning, faglig rådgivning, 
hjemmeside, kursus for pårørende og børn, hun omtalte foredrag til international parkinsondag. 
Derefter var der præsentation af Malte Bang, der selv fortalte om hans job, og hans arbejdsområder og 
tidligere arbejde, Malte har bopæl i Silkeborg. 

http://cvr.nr/


Sevel den 22-4- 2022. 
Med venlig hilsen Svend Jensen, Pilevang 13 Sevel, 7830 Vinderup. 
 


